
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 19. prosince 2024 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Hoksza, Koucký, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (7. 11.) - bez připomínek. 
 
 2. Letošní výsledky grantů jsou dobré. Pro příští rok je mj. vhodné uvažovat o 

kandidátech na podání projektů Primus. RSJ přislíbilo podporu informatických 
akcí pro rok 2025 ve výši 1,2 MKč. 

 
 3. Termín pro podání přihlášek do Fullbrightova stipendia pro PGS je 1. 2. 2025 
 
 4. Zbylé platby za rok 2024 je žádoucí čerpat primárně z 04. 
 
 5. Při kontrole čerpání GAČR byla zjištěna překročení povoleného mzdového limitu. 

Je třeba mzdy vyplácet dle limitů pro návrh projektu, tj. limit 60 tis. Kč u 
pokračujících a 65 tis. Kč pro nové standardní granty. Limit pro čerpání, který je 
o 5 tis. Kč vyšší, slouží k pokrytí výkyvů (dovolené, případně drobné odměny). 

 
 6. Kolegium sekce se shodlo, že řečníka pro příští Matouškovskou přednášku 

vybere ÚFAL. 
 
 7. Druhá vlna hodnocení AP2 dle kariérního řádu probíhá, v dalším kole budou 

vyzváni docenti a profesoři. Proběhla dlouhá diskuse ohledně vhodného 
načasování termínu hodnocení pro naše AP1 a výsledkem je začátek 4. ročníku. 

 
 8. Proběhla diskuse k přípravě bakalářské akreditace a výběru garanta. Příprava 

akreditace začne v r. 2025. Vzhledem rozsahu práce garanta se zdá vhodné 
ustanovit i jeho zástupce. 

 
 9. Rozvrhová komise začala mít problémy s velkým počtem omezujících požadavků 

od vyučujících. Vedoucí pracovišť proto od LS vidí požadavky svých 
zaměstnanců a mohou je kontrolovat i editovat! 

 
 10. Od LS je nutné připravovat DPP na učení na celý objem výuky, nikoliv jako 

dosud v kombinaci se stipendiem. 
 
 11. Letos nebyl z naší sekce podán žádný návrh na cenu děkana za DP. Je třeba 

zlepšit spolupráci vedoucích komisí a garantů resp. vedoucích prací. 
 
 12. V souvislosti se změnami v PhD. studiu budou napříště školitelé z AV pouze u 

kombinovaného studia, pokud nebude sjednána dohoda o pokrytí nákladů. 
V zimním kole přijímacího řízení se od akademického roku 25/26 bude otevírat 
pouze kombinované studium. 

 
 13. Menza by měla začít fungovat v lednu. Zaměstnanecké ceny jsou možné pouze 

při použití univerzitní karty. 
 
 14. Požadavky na SB byly předány a akceptovány. 



 
 15. Skupina Václava Moravce přechází z FSV na ÚFAL. 
 
 16. V souladu se závaznými předpisy UK kolegium sekce souhlasilo s ukončením 

provozu anonymní WiFi sítě v budovách pod správou SISAL. 
 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


